
Dorpsraadvergadering	

24-1-2017	

Aanwezigen:	René	van	Dooren,		Suzanne	van	Kempen,	Hans	Willekes,	Jochem	Jacobs.	

1	Opening	

2	Notulen	13-12-2016	:	worden	volgende	vergadering	bekeken	gezien	niet	iedereen	aanwezig	is	en	kan	reageren.	

3	Mededelingen	en	ingekomen	stukken:		

- Whatsapp	borden	zijn	besteld;	11	stuks	op	6-1-2017.	Hans	Willekes	wijst	tzt	de	plaatsen	aan	waar	deze	
moeten	komen	te	staan.	

- Maarten	Vincent	zijn	contract	is	niet	verlengd,	er	schijnt	een	nieuwe	persoon	aangenomen	te	zijn	(voor	
2018).	Jos	Jongenelen	is	in	tussentijd	zijn	tijdelijk	vervanger.	

- We	zullen	een	brief	ontvangen	van	de	gemeente	betreffende	de	voortgang	subsidie.	
- Marina	Wagner	wil	een	keer	tijdens	een	vergadering	komen	kijken	of	de	Dorpsraad	wat	voor	haar	is.	

4	Platformbespreking	van	maandag	23	januari	19:30	in	Esterade:	

- De	gemeenteraad	is	bezig	met	het	schrijven	van	een	communicatieplan;	de	wijk-	en	dorpsraden	hebben	om	
inzicht	gevraagd	zodat	er	wellicht	feedback	en/of	tips	gegeven	kunnen	worden	alvorens	het	plan	definitief	
te	maken.		

- Visioterrrein:	Van	elke	wijk-	en	dorpsraad	is	iemand	aanwezig	om	de	tijdelijke	invulling	van	het	oude	
visioterrein	vorm	te	geven.	De	bijeenkomst	hiervoor	is	op	15	februari.	Daarna	wordt	ook	de	lange	termijn	
visie	op	de	definitieve	invulling	van	het	terrein	besproken.	

5	Update	speeltuintje/brandgang	zaalheuvelweg:	

- Naar	onze	mening	zijn	er	2	opties	om	te	voorkomen	dat	kinderen	niet	rechtstreeks	vanuit	de	brandgang	de	
straat	op	rijden:	klaphekje	of	een	hoek	te	maken	op	het	einde	(stukje	grond	van	gemeente)	waardoor	de	
uitgang	verspringt	en	men	niet	rechtstreeks	de	straat	op	kan.	Suzanne	zal	deze	opties	doorgeven	aan	de	
dorpsbewoners	die	hulp	hierbij	van	de	Dorpsraad	gevraagd	hebben.	

6:	Verbouwing	plannen	Nonnenklooster:	Het	pand	is	nadrukkelijk	bedoeld	als	tijdelijke	woning	voor	spoedzoekers	
bv	studenten,	alleenstaanden	en	statushouders	(geen	asielzoekers).	De	indeling	zal	zodanig	zijn	dat	er	bv	sanitair	
gedeeld	zal	moeten	worden.	De	afspraak	is	dat	de	verhouding	statushouders-autochtoon	1	op	1	moet	zijn	tot	een	
maximum	van	30	statushouders	in	totaal.	Statushouders	zullen	door	Sociom	goed	begeleid	worden.	

7:	Update	vergunning	inzamelen	oud	papier:	

Uit	een	gesprek	met	de	gemeente	is	duidelijk	geworden	dat	er	momenteel	geen	vergunning	meer	afgegeven	kan	
worden.	Het	beoogde	aantal	vergunningen	zijn	kort	geleden	verstrekt	en	zijn	geldig	tot	ca	2019.	Wie	er	precies	een	
vergunning	heeft	in	gemeente	Grave	zijn	bij	de	gemeente	opvraagbaar.	

Jochem	koppelt	de	status	en	mogelijkheden	(in	samenwerking	met	andere	partijen	die	een	vergunning	hebben)	
terug	aan	Marcel	van	Haren.	Aan	de	hand	van	zijn	ideeën	wordt	er	verder	actie	ondernomen.	

8:	Subsidie	leefbaarheidsbudget	voor	zorgcoöperatie:	

We	kunnen	nog	geen	subsidie	aanvragen,	dit	kan	pas	op	een	bepaalde	datum	die	nog	niet	bekend	is	vanuit	de	
gemeente.	Jochem	zal	dit	tzt	verder	oppakken.	

	

	

	



9:	Stichting	beheer	Trefpunt:	

De	bijeenkomst	van	10	januari	is	niet	doorgegaan.	Deze	is	door	de	Dorpsraad	afgelast	vanwege	onvoldoende	
specifiek	aangeleverde	informatie	over	financiën.	De	werkgroep	koppelt	dit	terug	aan	Jan	Selten	en	bekijkt	
wat/wanneer	de	volgende	stap	zal	zijn.	

10:	Zorgcoöperatie:	

Jochem	neemt	contact	op	met	Jan	van	Thiel	om	aan	te	geven	dat	de	opzet	voor	dit	project	vanuit	de	beoogde	
zorgcoöperatie	zal	dienen	te	gebeuren.	De	Dorpsraad	kan	bijdragen	aan	financiële	middelen.	

11:	Begroting	Dorpsraad:	

Deze	is	doorgenomen	met	de	aanwezige	leden	en	akkoord	bevonden.	

12:	Toekomstvisie	Velp:	

Er	zijn	nog	geen	stukken	aangeleverd	bij	Suzanne	om	een	opzet	voor	een	strategisch	beleidsplan/toekomst	te	
maken.	Gezien	de	openstaande	vragen	rondom	het	communicatieplan	van	de	gemeente,	wat	ook	onderdeel	van	
deze	visie	zal	zijn,	wordt	deze	opzet	voorlopig	uitgesteld.	

13:	Actiepunten	vorige	bijeenkomst:	

Jochem:	Lichtkranten	Velp,	er	zal	binnenkort	een	afspraak	gepland	worden	met	overige	dorpsraden	om	samen	naar	
de	aanschaf	van	deze	lichtkranten	te	kijken.	Dit	mede	gezien	het	financiële	plaatje.	

Hans:	Neemt	nogmaals	contact	op	met	Ruud	Verhaegh	n.a.v.	mailverkeer	rondom	verkeerssituatie	
pastoriestraat/kruising	mariabeeld.	Hans	bespreekt	dan	meteen	de	plaatsing	van	de	whatsapp	borden.	

René:	René	heeft	nog	geen	verslag	ontvangen,	neemt	opnieuw	contact	op	met	onderzoeksbureau	Partners	en	
Pröpper	hiervoor.	

Suzanne:	(Nieuw	actiepunt)	neemt	contact	op	met	buurtverenigingen	ivm	koppeling	whatsapp	buurtapp	tussen	
buurtverenigingen.	Daarnaast	neemt	Suzanne	ook	contact	op	met	veiligheidsambtenaren	gemeente	voor	
tips/adviezen	hierin.	

14:	Rondvraag:	geen	rondvragen.	

15:	Sluiting	


